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MÖTE FÖR INOMHUSLUFTSGRUPPEN DEN 30.8.2021 

Plats: Distansmöte 

Närvarande: Personalchef Nina Granqvist, chefen för intern service Bengt Lindholm, informatör Nina 

Näsänen arbetsskyddsombuden Risto Ilvonen och Kirsi Nylund, hälsovårdare Eeva-Liisa Kortelainen och Silja 

Söderblom, direktören för hälsoövervakningen Katianna Kuula 

BEHANDLADE ÄRENDEN 

OBJEKT, DÄR UNDERSÖKNINGAR PÅGÅR 

Biblioteket 

Ingen ny information 

Kexen 

Ingen ny information 

Hangö högstadium 

Ingen ny information 

OBJEKT DÄR REPARATIONSPLANERING PÅGÅR 

Stadshuset 

Planerna för höstens arbeten har ändå ännu uppdaterats, den slutliga planen torde färdigställas under 

september. Arbeten som utförs under hösten är bl.a. rengöring av golvkanaler, avlägsnande av leca-grus, 

fönsterarbeten och justering av ventilationen. 

OBJEKT DÄR REPARATIONER PÅGÅR 

Räddningsverket 

De planerade arbetena genomfördes inte, eftersom inga offerter erhölls. Arbetena måste därför planeras 

på nytt.  

Idrottshuset 

Ingen ny information 

Keskuskoulu-Centralskolan 

Fönstren i södra och östra flygeln har bytts med asbestsanering. Provtagning enligt skede 2 har gjorts och 

provtagningens tredje skede inleds i januari 2022. Det konstaterades att de enligt uppgifter 

inomhusluftsgruppen har, förekommer det rätt lite symtom i utrymmena.  

Haagapuiston koulu 

Arbetena har verkställts enligt plan.  

Hälsocentralen 

Kostnadskalkyler för östra flygelns arbeten pågår, efter det inleds reparationsplaneringen.  

Hangonkylän koulu/esikoulu 

Andra skedets undersökningar har genomförts och rapporterats. Prov har tagits utöver detta. Golv- och 

ytterväggsarbeten har verkställts enligt plan. Fönstren har tätats. Uppföljningsprov kan tas om ca. ett år.  
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OBJEKT UNDER UPPFÖLJNING 

Astrea  

Rapporten över uppföljningen av fukt är på kommande. 

Halmstadsgården 

Inga nya uppgifter. 

Ämbetshuset 

Inga nya uppgifter.  

ÖVRIGA ÄRENDEN 

Det kom inga anmälningar om för varma utrymmen under sommarhettorna. Över lag har inte anmälningar 

om misstänkta inomhusluftproblem mottagits efter föregående möte.  

Gruppen fortsätter att bekanta sig med användningsbehov och användningssätt för olika lösningar för att 

förbättra inomhusluftens kvalitet. Beslut om användningen av olika lösningar görs enligt objektvis 

bedömning, på basen av ändamålsenlighet och helhetsbehov.  

Senaste tidens regn har orsakat översvämning av dagvattten framför den nedre dörren i Centralskolans 

södra flygel och via avloppsvattenbrunnen till Cuplis. Det konstaterades att vid riskbedömningen för 

stadens verksamheten kunde användas dagvattenkartor och på förhand uppskatta behovet av åtgärder 

som t.ex. högre trösklar.  

Inomhuslufsgruppens följande möte hålls den 14.10.2021 kl 14:0 


